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13. 3. 2018 v 16:00 hod., Zasedací místnost OÚ Vír 

 
 

• 24 zástupců členských obcí (Bystřice n. P., Dalečín, Dolní Rožínka, Horní Rožínka, Moravecké 

Pavlovice, Nyklovice, Radkov, Rovečné, Rozsochy, Rožná, Strachujov, Strážek, Sulkovec, Štěpánov n. 

S., Ubušínek, Ujčov, Unčín, Věchnov, Velké Janovice, Věstín, Věžná, Vír, Zvole, Ždánice) 

• 1 host (Petr Juračka) 

Program 

1. Zahájení 

2. Schválení programu schůze, volba ověřovatelů zápisu 

3. Rozvoj turistického ruchu a lesnictví – 16:15 pan Juračka, povinnosti obcí 

4. Projekt CSS – činnost CSS v souvislosti s GDPR, vyhodnocení dotazníků z konce roku 2017, právní 
poradenství (k dispozici právní tým) x prodloužení projektu? 

5. Smlouvy s obcemi x změna stanov v souvislosti s GDPR + pověřenec na ochranu osobních údajů 

6. Hospodaření MB – Rozpočet pro rok 2018, darovací smlouva (Kumšt o.p.s.) 

7. Majetek MB – Závěrečná zpráva o průběhu inventarizace (schválení), malý skákací hrad a dodání 

nově vyrobených obalů na stan, trampolínu a vozík pod hrad 

8. Mikroregionální akce – BČD – 4.4. speciální čtení s účastí hejtmana, HbH – konečný termín 8.9.2018 
(žádost KV), Dětská výtvarná soutěž (propagace a zapojení škol) 

9. Diskuze a další organizační záležitosti a) chystaná školení a semináře pro obce (nový OZ, VZMR, 

GDPR), b) Odměňování zastupitelů (informace od paní Slezákové emailem), c) Střet zájmů – nové 

oznámení do 30.6.2018, d) Strom roku 2018, e) fotografická soutěž Zrcadlení 2018 – podpora + 

možnost zapůjčení fotografií na výstavu, e) Projekt MAP II – informace k realizaci, f) Plán rozvoje 

sportu dle zákona č. 115/2001 Sb. o podpoře sportu (možnost využít studenta na praxi).  

10. Závěr jednání 

 

Členská schůze se sešla v nadpoloviční většině, byla tedy usnášení schopná, viz prezenční listina. 

 

Z Á P I S 

1. Zahájení 

Předseda Libor Pokorný zahájil členskou schůzi v 16:05, přivítal všechny starosty a také hosta, pana Juračku 

z LSO s.r.o..  
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2. Schválení programu schůze, volba ověřovatele zápisu 

Předseda Libor Pokorný seznámil přítomné s obsahem dnešní schůze dle zaslaného programu a na základě 

návrhu starosty ze Strážku doporučil ke schválení doplnění jednoho bodu diskuze týkajícího se jízdních 

řádů. Změna programu byla jednohlasně schválena.  

Hlasování: Pro: 24    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

Členská schůze dále schválila zapisovatele Mgr. Veroniku Benovou a ověřovatele zápisu: PaedDr. Šárka 

Kunčíková (Štěpánov n. S.) a Vlasta Grohová (Unčín). 

Hlasování: Pro: 24    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

3. Rozvoj turistického ruchu a lesnictví 

Předseda Libor Pokorný předal v úvodu slovo panu P. Juračkovi, který jako zástupce Lesního společenství 

obcí s.r.o. přišel informovat starosty o nových povinnostech obcí (vlastníků lesů) v souvislosti s rozvojem 

turistického ruchu a újmě na majetku vlastníků lesů. Došlo ke změně zákona o značení turistických tras a 

cyklotras. Zákon předpokládá tzv. obecnou prevenční povinnost – vlastník je zodpovědný za vše, co se 

může stát v lese s ohledem na zvýšenou rekreační funkci. Při náhlém výskytu větru, bouřky, námrazy apod. 

lze předpokládat samovolný pád větví, haluzí, stromů apod. Za případné problémy s tím spojené je 

zodpovědný vždy vlastník lesa (vztaženo je to i na lesní cesty, silnice, místní komunikace, dráhy, lanové 

dráhy, singletracky, běžkařské dráhy v zimě atd. – vše co vede lesem). Pan Juračka tedy doporučuje, aby 

veškeré turistické trasy, cyklotrasy byly značeny a vedeny po cestách, které se přeci jen lépe udržují. 

Vyznačení by mělo být řešeno ve spolupráci s Klubem českých turistů. Problematické jsou různé veřejné 

akce, soutěže, orientační běhy, závody apod., které vedou lesem a kde je nutné mít povolení lesní správy – 

akce je časově omezena.  

Aby se předešlo případným komplikacím, je nutné procházet jednou za čas celý les a zejména stezky v něm 

vyznačené a kontrolovat, zde někde volně nevisí větve, stromy atd. Taková místa je nutné řádně označit a 

co nejdříve zajistit jejich odstranění, důležité je také vést evidenci o všech provedených opatřeních. Na 

návrh starosty Víru by bylo možná dobré pokusit se společnými silami prostřednictvím SMO a SMS apelovat 

na změnu zákona, který je momentálně pro vlastníky velice přísný, až nesmyslný. Vlastník lesa přebírá 

odpovědnost za vše, co se v něm stane, tedy i osobám mimo vyznačené trasy – houbaři, turisté. Jediný 

způsob, jak se částečně lze bránit je ten, že je nebezpečný úsek řádně označen výstražnými a varovnými 

tabulemi. Pokud máte k tématu více dotazů, kontaktujte přímo pana Juračku (juracka@lsokarasin.cz, tel. 

603822490) nebo nahlédněte do materiálů, které nám dal k dispozici (příloha č. 1). Libor Pokorný poděkoval 

za vyčerpávající informace a pokračoval v dalším programu schůze.  

4. Projekt CSS 

V tomto bodě na úvod pohovořil předseda o problému české legislativy, která vůbec nereaguje na evropské 
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nařízení, které pro všechny začne platit od 25.5.2018, a není připravena. Největším problémem je, že 

nařízení počítá s velkými, prakticky likvidačními sankcemi, proti kterým se momentálně snaží bojovat 

jednotlivé obce. Cílem je, aby sankce byly ve veřejném sektoru zrušeny nebo byla stanovena maximální 

hranice ve výši 5000 Kč. Je také možné se připojit k petici města Žďár nad Sázavou, o které jste byli všichni 

informováni. Je tedy potřeba se domluvit, jak bude situaci řešit svazek a obce.  

Dále se slova ujala manažerka projektu CSS V. Benová a seznámila přítomné zejména s novinkami 

souvisejícími s GDPR v projektu CSS. Mikroregion Bystřicko v této souvislosti vypsal výběrové řízení, na 

základě kterého by měla být obsazena pozice pověřence pro ochranu osobních údajů. Tento pověřenec by 

měl primárně sloužit jako metodický poradce pro obce a školy a vytvořit sadu vzorových dokumentů, které 

budou zpracovány z jedné vzorové obce – pravděpodobně obec Rožná. Poté budou tyto dokumenty 

zkontrolovány specialistkou ze SMO paní Sobkovou, zda jsou v pořádku a následně předány obcím. Další 

postup bude určen dle výše úvazku a složitosti dané agendy. Počítá se také s případným seminářem pro 

obce pod vedením paní Sobkové. Pozice pověřence by měla být z počátku financována z projektu CSS, který 

poskytne cca částku 14 500 Kč měsíčně superhrubého na úvazek 0,4. Úvazek by bylo možné navýšit a 

dofinancovat obcemi, na základě složitosti dané agendy. Tento příspěvek bude svazek dostávat až do 

června 2019 bez ohledu na konečné výši úvazku. V této souvislosti byl přítomným představen nový Dodatek 

ke stávající Smlouvě o vzájemní spolupráci mezi DSO Mikroregion Bystřicko a SMO ČR, v pořadí již třetí. 

Předseda dal hlasovat o schválení podpisu tohoto Dodatku na zřízení pozice pověřence na ochranu 

osobních údajů. Podpis dodatku byl jednohlasně schválen. 

Hlasování: Pro: 24    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

Po odhlasování Dodatku byla přítomným promítnuta prezentace (příloha č. 2) obsahující vyhodnocení 

celorepublikového dotazníkového šetření v rámci projektu, které se týkalo vyhodnocení poloviny projektu 

CSS a budoucí představy obcí o tom, jak by měly svazky fungovat a které kompetence by na ně měly 

případně být přeneseny.  

V poslední části tohoto bodu bylo řešeno, že se konečně připravuje spuštění právního poradenství 

prostřednictvím advokátní kanceláře, které mělo být původně k dispozici hned na začátku projektu CSS. 

Uvažuje se také o tom, že místo této služby dojde k několikaměsíčnímu prodloužení projektu – vše je 

předmětem řešení a dalších jednání.  

5. Smlouvy s obcemi x změna stanov 

Tento bod velice úzce souvisel s bodem předchozím a bylo v něm rozhodováno, jakým způsobem bude 

smluvně ošetřena role pověřence zajištěného Mikroregionem Bystřicko ve vztahu s členskými obcemi. 

Diskutovalo se o dvou možných variantách. Jednou variantou je přidat službu pověřence do stanov svazku a 

vyhnout se tak podepisování smluv s obcemi. Problémem této varianty je příliš dlouhý schvalovací proces 

změny stanov - změnu by musela projednat a schválit všechna obecní zastupitelstva. Druhou variantou je 
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podepsat vzájemnou smlouvu s každou obcí, která bude chtít funkci pověřence zajistit prostřednictvím 

obecního svazku. Vzor takové smlouvy má svazek k dispozici od SMO (příloha č. 3). K této variantě se 

nakonec všichni přiklonili také v hlasování.  Počet obcí bude zjištěn dotazníkovým šetřením. 

Hlasování: Pro: 24    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

6. Hospodaření MB 

Předseda DSO seznámil přítomné starosty s připraveným rozpočtem na rok 2018 (příloha č. 4). Tento 

rozpočet byl sestaven jako vyrovnaný v celkové výši 1 941 345,37 Kč. Rozpočet o této celkové částce vychází 

zejména ze zapojení DSO Mikroregion Bystřicko do projektu CSS Svazu měst a obcí ČR. Rozpočet byl před 

konáním této schůze všem zaslán k seznámení a vyvěšení na úředních deskách dle zákona č.128/2000Sb. o 

obcích. Současně byl také dne 9. 2. 2018 umístěn na web. stránku Mikroregionu Bystřicko – 

www.regionbystricko.cz. Do položek Příjmů ve výši 1 941 345,37 Kč jsou zařazeny členské příspěvky od obcí 

na rok 2018, příspěvek na realizaci projektu CSS od SMO ČR, sponzorský finanční dar od společnosti E.ON, 

dotace Kraje Vysočina na realizace BČD 2018, spoluúčast obcí na projektu Bystřicko čte dětem a Letní kino 

vycházející z předpokladu z 2017, zůstatek z roku 2017. Do rozpočtu zatím nebyly zařazeny dotace na 

podporu letního kina a na podporu Her bez hranic. Dnes však dorazila smlouva z Kraje Vysočina na podporu 

letního kina ve výši 60 tis. Kč., bude tedy časem rozpočtová změna. Na Hry bez hranic byla žádost odeslána 

dnes.  

Do položek Výdajů ve výši 1 941 345,37 Kč jsou zařazeny např. kancelářské potřeby, účetní služby, 

poštovné, telekomunikační a bankovní poplatky, ostatní služby, projekt CSS (mzdy, odvody, spoluúčast), 

publikování v novinách Bystřicko, nově v položce ostatní osobní výdaje - DPP účetnictví, IT servis, společné 

vybavení, dar pro MAS Zubří země, dar pro Kumšt o.s. na fotografickou soutěž Zrcadlení 2018, drobný 

hmotný dlouhodobý majetek – nové obaly, školení a vzdělávání, společné akce – Bystřicko čte dětem, Letní 

kino a Hry bez hranic, rezerva apod. Nikdo ze starostů neměl k rozpočtu připomínky ani žádné námitky, a 

tak předseda Mikroregionu přistoupil k hlasování o jeho schválení. Rozpočet byl schválen jednohlasně.  

Hlasování: Pro: 24    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

Přítomní byli také upozornění, že jim bude zaslána informace k vyvěšení na ÚD obcí týkající se nově 

schváleného rozpočtu. V dokumentu bude obsažena informace, kde lze přistoupit ke všem dokumentům 

souvisejícím s hospodařením MB jak v elektronické, tak v listinné podobě. Více informací naleznete v příloze 

č. 5 tohoto zápisu. 

Dalším tématem tohoto bodu byla darovací smlouva v hodnotě 10 000 Kč pro KUMŠT o. s. (příloha č. 6), 

která je organizaci vyplácena každoročně. Připomínáme, že na webu www.fotosoutez-bystricko.cz/archiv 

jsou umístěny soutěžní fotografie z okolí Bystřicka. Pokud budou mít obce zájem nějaké fotografie umístit 

na svůj web, leták atd., jsou k dispozici zdarma (Mgr. Milada Krásenská - tel.: 777 553 058, email: 

info@fotosoutez-bystricko.cz). Případně se můžete obrátit na naši kancelář. Na uveřejněné fotografii bude 
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uveden autor a název fotografie.  Dále je možné na obce zapůjčit výstavu fotografií z minulých ročníků – 

jedná se celkem o cca 20 panelů A0, které jsou aktuálně až do prázdnin k dispozici. I v tomto případě 

kontaktujte paní Krásenskou nebo kancelář MB. Darovací smlouva byla všemi schválena.  

Hlasování: Pro: 24    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

7. Majetek MB 

Prvním bodem tohoto tématu byla Zpráva o průběhu inventarizace. Libor Pokorný přítomné seznámil 

s průběhem Inventarizace majetku Mikroregionu Bystřicko a se Zprávou z provedení inventarizace majetku 

(příloha č. 7), při které nebyly zjištěny žádné chyby ani nedostatky. Inventarizace majetku tedy proběhla 

zcela v pořádku, Zpráva byla schválena všemi přítomnými.  

Hlasování: Pro: 24    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

Dále byl v tomto bodě řešen malý skákací hrad, který je již v poměrně nevyhovujícím stavu – 

pravděpodobně uchází ve švech a současný fukar ho již není schopen plnohodnotně nafouknout. 

Zaměstnanci Mikroregionu konzultovali jeho možnou opravu s profesionální firmou, která hrad označila 

jako neopravitelný vzhledem k tomu, z jakého materiálu je vyroben (nelze ho lepit profi lepidlem). Jejich 

doporučení spočívalo v zakoupení silnějšího ventilátoru. Přítomní se tedy dohodli, že se svépomocí 

pokusíme hrad opravit - přislíbil starosta Strážku. Pokud se oprava nevydaří, bude na další schůzi 

rozhodnuto, zda bude případně zakoupen hrad nový.  

Starostové byli dále informováni o tom, že dnes byla do kanceláře DSO dodána první část nových obalů na 

párty stan. Zbytek beden a vozík pod hrad bude dodán co nejdříve (v době tvorby zápisu již máme vše). 

Poté budou zahájeny práce na výrobě obalů pro trampolínu. S nákupem je počítáno v rozpočtu.  

8. Mikroregionální akce 

Bystřicko čte dětem 2018 - v rámci tohoto bodu byli starostové seznámeni s tím, že na 4.4.2018 se plánuje 

speciální čtení v centru Eden, kterého se aktivně zúčastní hejtman Kraje Vysočina a jednatel společnosti 

E.ON. Dále bude speciálním hostem pan doc. Pilný, který je lékařem českého olympijského týmu ZOH 2018. 

Ten bude mít na Edenu besedu na toto téma. Program naleznete v příloze č. 8. K účasti byly vyzváni 

v prvním kole bystřické školy, účast je omezena na cca 100 dětí.  

Hry bez hranic 2018 – termín je domluven na 8.9.2018, akce se bude letos konat v obci Dalečín, která 

s jejím pořádáním počítá. Termín bude z jejich strany ještě potvrzen. Dnes byla také odeslána žádost o 

dotaci z Fondu Vysočiny v rámci Jednorázových akcí. Kdo se chce z obcí zapojit a aktivně zúčastnit, může již 

začít hledat členy soutěžních družstev. 

Putovní letní kino – momentálně je možné si již hlásit termíny promítání, i když zaměstnanci MB začnou 

akci více připravovat až po ukončení BČD 2018. Výběr filmů proběhne pravděpodobně v květnu a od druhé 

poloviny června by bylo možné promítat. Vzhledem k tomu, že byla pro tento rok schválena nová pravidla 



6 / 8 

 

financování je potřeba myslet na to, že MB přispěje na jednu licenci max. částku ve výši 2000 Kč, příspěvek 

obce bude 600 Kč na licenci + přebytečné náklady nad částku 2600 Kč. Povoleno je takto promítat pouze 3 

filmy. Vše ostatní je na náklady obce samotné.  

Dětská výtvarná soutěž 2018 -  letos se vzhledem k oslavě 100 let od založení našeho státu vyhlásila tato 

soutěž jako mezinárodní. Letos byly osloveny obce a školy nejen na Bystřicku a v rámci Koruny Vysočiny, ale 

také české školy v zahraničí, české zahraniční spolky a současní partneři našich obcí a škol v zahraničí. 

Celkem byla poslána pozvánka k účasti cca 600 subjektům. Počet prací byl v pravidlech omezen, ale i tak 

letos očekáváme větší zájem, než v předchozích ročnících. Všichni přítomní byli vyzváni, aby o této soutěži 

tedy informovali své občany a podpořili nejen své školy, ale také jednotlivce z obcí. Pozvánka k účasti je 

přílohou č. 9. O průběhu soutěže budou starostové postupně informováni. Svazek také počítá s tím, že na 

vyhlášení výsledků bude žádat o dotaci jménem města Bystřice nad Pernštejnem, které je 

spoluorganizátorem soutěže a poskytuje na její realizaci finanční prostředky. Dotace bude také využita na 

nákup cen pro soutěžící.  

9. Diskuse a další organizační záležitosti 

a) školení a semináře pro obce 

V současné době se ve spolupráci s Mikroregionem Novoměstsko připravuje školení na nový občanský 

zákoník, toto školení by mělo proběhnout dne 10.4.2018. O jeho programu a místě konání budete včas 

informováni. Dále je plánováno školení na VZMR a také GDPR, které by mělo proběhnout ve spolupráci se 

SMO ČR. Přednášející by měly být specialistky na danou oblast. Co se týče GDPR je představa taková, že 

školení proběhne formou semináře ve chvíli, kdy budou zpracovány první vzorové dokumenty. 

b) Odměňování zastupitelů 

Starostové byli upozorněni, že jim byla emailem zaslána informace od paní Slezákové z MV. Problém je, že 

starostům mnohdy není vyplácena minimální mzda nově stanovená zákonem. Výše této mzdy je stanovena 

na částku 10950 Kč hrubého, ta musí být vždy vplacena! Více informací najdete v metodice MV (příloha č. 

10) a také v přehledné tabulce zobrazující mzdové limity (příloha č. 11).  

c) Střet zájmů – nové oznámení do 30.6.2018  

Vzhledem k tomu, že dosud platí původní znění zákona o střetu zájmů, mají zastupitelé obcí povinnost 

vyplnit další navazující oznámení do poloviny tohoto roku. Původně se podávalo oznámení dle čl. II bodu 3, 

nyní by mělo být oznámení navazující – článek II, bod 4. Průběžné oznámení pak podává každý veřejný 

funkcionář do 30. června roku za předchozí kalendářní rok po celou dobu výkonu své funkce. V případě 

ukončení výkonu funkce je nutné do 30 dnů od ukončení podat výstupní oznámení.  

d) Strom roku 2018  

V tomto bodě se slova ujal starosta obce Vír, který chtěl v rámci ankety Strom roku nominovat borovici 

z vírské přehrady. Pro celou akci již měl připravené logo, propagační video a další materiály. Na základě 
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podmínek vyhlášených Nadací Partnerství, bohužel nebude možné letos tuto borovici nominovat. Nadace 

se rozhodla pro tento rok podpořit zejména tzv. stromy svobody (vysázené k výročí založení samostatného 

státu). Starosta je rozhodnut podat nominaci příští rok. Pro zpestření schůze závěrem pustil přítomným 

propagační video.  

e) fotografická soutěž Zrcadlení 

Stejně jako každý rok i letos bylo rozhodnuto, že předseda Mikroregionu soutěži udělí svoji záštitu, ta byla 

také poskytnuta paní Krásenské. Jak je již pospáno výše, svazek na akci přispěje částkou 10 000 Kč. Kdo má 

zájem o zapůjčení výstavy, kontaktujte paní Krásenskou.  

f) Projekt MAP II 

V tomto bodě byla přečtena informace od realizačního týmu MAP II, která zní: 

Město Bystřice nad Pernštejnem se stalo úspěšným žadatelem o dotaci od Ministerstva školství - 

Operačního programu Výzkum vývoj vzdělání. Od 1. února 2018 tak byla zahájena realizace projektu MAP II 

rozvoje vzdělávání ORP Bystřice nad Pernštejnem, reg. č. CZ.02.3.68/0.0/0.0/17_047/0008577. Tento 

projekt navazuje na aktivity dosavadního projektu MAP. V současné době došlo k sestavení pracovních 

skupin, k zapojení byly osloveny všechny ZŠ a MŠ na území Bystřicka. Tímto žádáme o spolupráci nejen 

všechny školy, ale i všechny zřizovatele, aby zapojení svých škol v projektu podpořili. Projekt bude trvat do 

30. 6. 2021, tedy celé tři školní roky, během kterých se z finanční prostředků projektu budou podporovat 

aktivit propojující mateřské, základní i střední školy na Bystřicku. Sestavení 5 pracovních skupin z pedagogů 

a odborníků z území má za úkol naplánovat aktivity spolupráce, které se budou financovat z prostředků 

MAP II. (Map II podpoří vzdělávání pedagogů i ředitelů v oblasti aktuálních legislativních změn, dále podpoří 

odborné semináře a workshopy s cílem zavádění nových pomůcek do výuky, žáci budou podpořeni díky 

projektovým dnům, soutěžím atp.) 

Realizační tým projektu: Ing. Jitka Zelená map@bystricenp.cz, 566 590 343, Jana Štěpánková 

jana.stepankova@bystricenp.cz, 566 590 344. Na které se můžete obracet s dotazy a náměty na aktivity. 

g) Plán rozvoje sportu dle zákona č. 115/2001 Sb. o podpoře sportu (příloha č. 12)  

Na základě tohoto zákona mají obce již nějakou dobu v rámci své samostatné působnosti mít zpracované 

plány rozvoje sportu pro své území. Obec má povinnost zajistit provádějí tohoto plánu a vyčlenit určité 

finanční prostředky z rozpočtu obce, které budou sloužit k jeho naplňování. Vzhledem k tomu, že během 

měsíce června v naší kanceláři budeme mít na praxi studentku, rozhodli jsme se, že obcím s vypracováním 

těchto plánů pomůžeme. Studentka by měla zpracovat jednoduchou osnovu a úvodní část plánů. Zbytek 

bude doplněn po konzultaci s obcemi případně na základě dotazníkového šetření.  

h) Jízdní řády 

V úvodu schůze byl tento bod doplněn na základě požadavku starosty Strážku, který by chtěl s ostatními 

projednat nové jízdní řády, které obce dostaly na vědomí od Kraje Vysočina. Starosta s těmito řády 

mailto:map@bystricenp.cz
mailto:jana.stepankova@bystricenp.cz
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nesouhlasí, protože naprosto nekolidují s časy výuky dětí v ZŠ – buď jedou příliš brzy nebo příliš pozdě. Ze 

strany Kraje a dopravce mu však bylo sděleno, že se jedná o finální verzi, která se již nebude měnit. Navštívil 

tedy hejtmana Kraje Vysočina, seznámil ho s danou problematikou a ten mu přislíbil, že s tím něco udělá. Je 

tedy potřeba sepsat požadavky všech dotčených obcí a zaslat souhrnné vyjádření Kraji za celý náš 

Mikroregion. Bylo navrženo, aby zaměstnanci MB svolali schůzku nebo vyzvali obce emailem k vyjádření. 

Bude svoláno v nejbližší možné době po dohodě s obcemi. Bude oznámeno všem.  

 

V úplném závěru vznesl ještě starosta Zvole dotaz k akcím MB – zajímalo ho, zda se letos pojede na 

Slovensko. Předseda mu sdělil, že je v kontaktu s Andrejem Kulíkem, ale nic konkrétního zatím neví. 

Starostové informaci včas obdrží.  

10. Závěr 

Poslední řešené téma schůze se týkalo blížících se voleb na podzim tohoto roku. Předsedu zajímalo, kolik 

starostů nemá v plánu kandidovat a kolik obcí se domnívá, že bude problematické sestavit zastupitelstva. 

Z vyjádření vyplynulo, že 7 starostů již nebude kandidovat a že v celkem 8 obcích bude problém sestavit 

zastupitelstvo.  

Na konci diskuse Libor Pokorný poděkoval všem za účast a první schůzi v roce 2018 ukončil.  

 

 

 

       ……………………………..........         ……………………………..........       ……………………………................ 
      PaedDr. Šárka Kunčíková                  Vlasta Grohová  Libor Pokorný 

                                                                                                                                         předseda mikroregionu                                                                                                          

Zapsala: 

 

………………………………. 
     Mgr. Veronika Benová 


